
Dušanka Majkić 

Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH: 

1. „Zašto Vijeće ministara BiH još uvijek nije usvojilo Izvješće o radu JP NIO Službeni 

list BiH za 2011. godinu? 

2. Tražim da mi se dostavi na uvid: 

a) cjenik oglašavanja objava javnih nabava u Službenom glasniku BiH koji je 

usvojilo Vijeće ministara BH (odluka sa 77. sjednice od 19. 2. 2007.), kao i 

cjenik objava ostalih pravnih akata, 

b) posljednje revizorsko izvješće i 

c) bilanca stanja i bilanca uspjeha za 2011. godinu. 

3. Kolika je ukupna veličina novog poslovnog prostora Službenog lista BiH? Koliko od 

toga koristi JP NIO Službeni list BiH, a koliko tri institucije BiH (Pravobraniteljstvo 

BiH, Fond za povratak i Ured zastupnika Vijeća ministara BiH pred Europskim sudom 

za ljudska prava)? Navesti broj kvadrata po svakoj instituciji.  

4. Zašto Vijeće ministara BiH nije obavilo izbor predsjednika i članova Upravnog odbora 

JP NIO Službeni list BiH, iako je procedura provedena i dostavljena preporuka prije 

osam mjeseci (21. 2. 2012.)? 

5. Koliko iznosi naknada predsjedniku i članovima Upravnog odbora?“ 
 


